

KUALITI 2024

*Majlis
Kemuncak*

BULAN INOVASI DAN
KUALITI UiTM 2024



Strategi dan Penambahbaikan Pengurusan Program Akademik di Institusi Pengajian Tinggi

- Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM
- Solidariti Bantuan Banjir

Laporan *Navigating Panel Expectations : A Comprehensive Webinar on ODL Compliance* anjuran UiTM dan MyQAN



ISI KANDUNGAN

Prakata Penolong Naib Canselor InQKA	1
Nota Ketua Editor	2
Bengkel Aplikasi CANVA (<i>Advance Level</i>)	3-4
Pemantapan KIK UiTM Horizon Baharu 4.0 : Pengukuhan Pakar Rujuk KIK Universiti Teknologi MARA (UiTM) BiL. 1 / 2024	5-6
Sesi Penilaian Pembentangan Akhir Finalis Kecemerlangan Operasi 2023	7-8
Program <i>Corporate Social Responsibility</i> (CSR)	9-10
Taklimat Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM	11
Simposium Kecemerlangan Operasi (OE) 2024	12-13
Laporan Navigating Panel Expectations : <i>A Comprehensive Webinar on ODL Compliance</i> anjuran UiTM dan MyQAN	14-15
Memperkukuh Kualiti Pendidikan Tinggi: Strategi dan Cabaran dalam Audit Akademik	16
Bengkel Latihan Pegawai Kualiti (MLPQ) UiTM : Memperkasa Pengurusan Akreditasi dan Kualiti UiTM	17



ISI KANDUNGAN

Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM	18-19
Konvensyen Kumpulan Inovatif dan Kreatif (KIK) Peringkat UiTM	20-21
Taklimat Persediaan Panel Auditor Audit iQMS : Memantapkan Kualiti Penilaian	22
Bengkel Perancangan Strategik InQKA	23-25
Bengkel Pemantapan Kumpulan Inovatif dan Kreatif (KIK)	26-27
Pembentangan Akhir Anugerah Kualiti Naib Canselor (AKNC) 2024 Universiti Teknologi MARA	28-29
Mesyuarat Audit Pengauditan Kewangan InQKA 2022-2023	30
Solidariti Bantuan Banjir	31
Bengkel Panel <i>Audit Integrated Quality Management System (iQMS)</i>	32-33
Majlis Kemuncak Bulan Inovasi dan Kualiti UiTM 2024	34-35
Redaksi	36

KONVENSYEN KUMPULAN INOVATIF DAN KREATIF (KIK) PERINGKAT UiTM

Disediakan oleh : Puan Norina Ahmad Jamil

Konvensyen Kumpulan Inovatif dan Kreatif (KIK) UiTM merupakan acara tahunan yang bertujuan untuk meningkatkan budaya inovasi dan kreativiti dalam kalangan staf akademik dan bukan akademik. Penganjuran ini dilaksanakan mengikut zon bagi membolehkan lebih banyak penyertaan daripada seluruh warga UiTM. Pada tahun 2024, Konvensyen peringkat Zon telah berlangsung dengan jayanya hasil kerjasama InQKA bersama penganjur yang dipilih secara penggiliran.

Zon	Tarikh	Penganjur Bersama	Juri	Jumlah Peserta
Timur	3-4 September 2024	UiTM Cawangan Kelantan	Hj Anuar En Syamsol	4 kumpulan
Tengah	7-8 Oktober 2024	Kolej Pengajian Seni Kreatif	Ustaz Husaini Pn Azura	15 kumpulan
Zon Selatan	24-25 September 2024	UiTM Cawangan Negeri Sembilan	Puan marlina Ts Syazwan	9 kumpulan
Utara	25-26 September 2024	UiTM Cawangan Perlis	Cik Zuraini En Safari	9 kumpulan

Dengan bertemakan Kelestarian Kualiti Melalui Transformasi Inovasi, tema ini telah menjadi pemangkin kepada penggiat KIK untuk mencipta idea-idea inovasi dan kreatif dalam bidang Inovasi Pengajaran & Pembelajaran, Sosial, dan Pengurusan. Setiap bidang tersebut merangkumi dua (2) kategori inovasi, iaitu Penambahbaikan dan Penciptaan. Tahniah kepada kumpulan-kumpulan yang telah berjaya ke peringkat Zon mewakili PTj masing-masing.



Sebanyak 20 kumpulan terbaik di Konvensyen Zon kemudiannya telah terpilih untuk menyertai Konvensyen peringkat UiTM, yang berlangsung pada 10 hingga 12 November 2024 dengan UiTM Cawangan Kedah sebagai penganjur. Sebanyak 19 kategori Anugerah KIK telah dipertandingkan dalam konvensyen ini.

Konvensyen KIK peringkat UiTM ini telah dirasmikan oleh YBrs. Prof. Dr. Azizah Abdullah, Penolong Naib Canselor InQKA, dan turut dihadiri oleh Dr. Nik Azlin Nik Ariffin, Ketua Kecemerlangan Operasi dan Inovasi, serta Puan Norina Ahmad Jamil, Koordinator Kecemerlangan Operasi dan Inovasi, yang bertindak sebagai pemerhati daripada pihak InQKA. Seramai tiga orang juri luar telah dijemput, manakala dua (2) orang pakar rujuk dalaman turut hadir sebagai pemerhati. Sekali lagi, tahniah diucapkan kepada semua pemenang.

Secara keseluruhannya, Konvensyen KIK peringkat Zon dan UiTM pada tahun 2024 telah berjaya mencapai matlamat utamanya, iaitu meningkatkan budaya inovasi dan kreativiti dikalangan warga UiTM. Penganjuran ini telah memberi peluang untuk mengetengahkan idea dan penyelesaian yang relevan dengan keperluan semasa. Penghargaan diberikan kepada semua pihak yang terlibat dalam menjayakan konvensyen ini.



REDAKSI



Prof. Dr. Azizah Abdullah
Penasihat



Dr. Wan Hartini Wan Zainodin
Ketua Editor



Norakmar Syatila Zakaria
Editor



Nur Syamimi Eryzahany Abu Mansor
Editor & Pereka Grafik



Fateen Ilani Kamarudin
Editor, Pereka Grafik & Jurugambar

HAK CIPTA DAN PENAFIAN

KUALITI adalah hak milik Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA), Universiti Teknologi MARA (UiTM), Shah Alam, Selangor. Segala informasi adalah benar dan tepat semasa penerbitan. Tiada organisasi atau mana-mana pihak boleh menyalin atau menghasilkan semula kandungan dalam majalah atau mana-mana bahagian dalam penerbitan ini tanpa kebenaran bertulis daripada panel editor dan pengarang.

KUALITI adalah hak milik Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA), Universiti Teknologi MARA (UiTM) Shah Alam

2025

KUALITI

ALAMAT:

Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA),
Aras 5, Blok A, Bangunan Akademik 2,
Universiti Teknologi MARA, Jalan Ilmu 1/1,
40450, Shah Alam,
Selangor

e-ISSN: 2976-2596

eISSN 2976-2596



9 772 976 259 003

UiTM *di hatiku*

لومها اتقوى موليا



<https://inqka.uitm.edu.my>



@inqka



@inqkautm



@InQKAUITM



InQKA UITM



@inqkautm6101



@inqka_uitm